
 

 

 
 
 
 

 
 
Vergadering Openbare vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Gelderland-Zuid 

Datum/tijd 7 maart  2024, 9.30 – 11.00  uur 

Locatie Gemeentehuis Neder-Betuwe 

Genodigden Leden Algemeen Bestuur VRGZ 

Afwezig Afwezig: Mw. Sengers, Mw. Helmer, Dhr. Stoop, Dhr. Ostendorp, Mw. 
Pieters. 

Status verslag Concept 

 
 
        Verslag 

   
   
1 Opening 

De voorzitter Dhr. Bruls opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
In het bijzonder heet de voorzitter de burgemeester van Tiel welkom die als nieuw lid van het 
AB voor de eerste keer aanwezig is. 
 
 

 

 Mededelingen 
Dhr. van Zanten geeft aan dat er vragen zijn gesteld door de diverse gemeenteraden over 
PTSS naar aanleiding van de uitzending van Zembla.  
 

 

2 Verslag 
Het verslag van het AB van 21 december 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 

 

3 
 

Eindrapportage Regionaal Beleidsplan 2020-2023 
 
Besproken wordt de eindrapportage van het Regionaal beleidsplan periode 2020-2023. Er 
worden complimenten gegeven aan de organisatie gezien het feit dat de ambities in het 
beleidsplan grotendeels zijn behaald terwijl in deze periode ook de coronacrisis en de opvang 
van vluchtelingen en ontheemden uit Oekraïners een groot beroep op de organisatie deden. 
 
AB besluit: conform gevraagd besluit  
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Voortgangsrapportage Uitvoeringsprogramma Extra BDUR middelen  
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AB besluit: conform gevraagd besluit  
 
 
Voorstel aanpak thema Kostenverdeelsystematiek 
Het voorstel voor een onderzoek naar de kosten verdeelsystematiek wordt in deze openbare 
vergadering besproken. Aangegeven wordt dat het belangrijk is het onderzoek procesmatig 
goed in te richten ook gezien de financiële situatie met name met oog op het jaar 2026. Het 
proces van het onderzoek naar de kostenverdeelsystematiek zal tegelijk lopen met het 
voorgenomen proces over vastgoed. De wens van het bestuur is om deze trajecten naast 
elkaar te laten lopen, maar deze niet te mengen.  
 
Met betrekking tot de reikwijdte van het onderzoek wordt besproken dat de uitkomst aan de 
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voorkant nog niet vaststaat en dat daarmee alle mogelijkheden onderzocht kunnen worden. 
Aangegeven wordt dat het belangrijk is dat zowel de gemeenteraden als de ambtenaren goed 
betrokken zijn bij dit onderzoek. Gevraagd naar de bedoeling van de ronde langs de 
gemeenten geeft de heer Van Dalen aan dat het niet de bedoeling is anonimiteit te creëren 
maar om per gemeente te kijken naar de impact van eventuele mogelijkheden. De bedoeling 
daarbij is gemeenten goed mee te nemen in het proces met oog voor de lokale effecten. 
Besluiten worden een openbare sessie genomen worden. 
 
De heer Van Dalen geeft aan dat de stakeholders zorgvuldig zullen worden meegenomen in 
het proces. Zo zullen de gemeentesecretarissen een toelichting krijgen evenals de 
ambtenaren openbare orde en veiligheid aangevuld met de financiële ambtenaren. Met de 
griffiers zal gesproken worden over het betrekken van de gemeenteraden. Dit zal ook 
onderwerp van gesprek zijn in de ambtelijke werkgroep en bestuurlijke 
begeleidingscommissie. Sommige gemeenten werken met raadsrapporteurs die hier een rol in 
zouden kunnen vervullen. Aangegeven wordt dat burgemeesters hun gemeenteraden actief 
kunnen informeren en zo meenemen in het proces. Aangegeven wordt dat er een 
raadsinformatiebrief bij de stukken is gevoegd. 
 
Besloten wordt het onderzoeksvoorstel vast te stellen en daarbij een bestuurlijke 
begeleidingscommissie in te richten bestaande uit de burgemeesters die In de voorbereiding 
van de themasessie al betrokken waren: de heer Kottelenberg, mw. Sengers en dhr. Stoop.  
 
AB besluit: conform gevraagd besluit 
 
 
 

6 Overzicht bestuurlijk thema’s – n.a.v. themadag 16 november 
 
Naar aanleiding van het overzicht dat is opgesteld met bestuurlijke thema's wordt de vraag 
opgeworpen of het thema ‘weerbare samenleving’ goed geprioriteerd is. Aangegeven wordt 
dat dit een belangrijk thema is, ook gezien de huidige maatschappelijke onrust. De 
bestuursleden zien dit thema daarom graag wat meer in tijd naar voren gehaald. De voorzitter 
geeft aan dat dit thema in het Veiligheidsberaad in maart aan de orde zal zijn en dat het 
passend zou zijn dit thema inderdaad eerder te behandelen. Een ander thema dat genoemd 
wordt om eerder te behandelen dan in het huidige voorstel, is het onderwerp 
informatiegestuurde veiligheid. Dit onderwerp is complex maar biedt ook kansen. 
 
Gevraagd wordt om niet alleen bedrijfsvoerings-onderwerpen op de agenda te zetten maar 
ruimte te maken voor inhoudelijke thema’s vragen en te kijken naar mogelijkheden om op in 
bijeenkomsten diverse thema's te combineren.  
 
Het thema weerbaarheid zal in 2024 aan de orde komen. Wat betreft de vorm van de 
bijeenkomst is men positief over de opzet van de eerder gehouden sessie van de kosten-
verdeelsystematiek. Aangegeven wordt dat het van belang is hierbij de portefeuillehouders 
goed te positioneren. 
 
AB besluit:  
In 2024 de thema’s kostenverdeelsystematiek, Vastgoed en weerbare samenleving te 
bespreken 
In 2025 de thema’s Veilige energietransitie, Risicogericht werken en informatiegestuurde 
veiligheid te bespreken.  
 
 

 

 
7.  

 
Rondvraag 
 

 

 Dhr. Geurts refereert aan de aankondiging van de uitfasering van de WAS en berichtgeving 
daaromtrent met de opmerking dat de gemeente Maasdriel graag de WAS palen handhaaft. 
De voorzitter Dhr. Bruls geeft aan dat dit een langlopend traject is geweest en dat de 
overweging meespeelt dat het effect van het luchtalarm met name door mobiele telefonie 
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tegenwoordig niet groot is. De minister heeft aangegeven dat er gekeken gaat worden of 
maatwerk mogelijk is door bijvoorbeeld de WAS palen te handhaven zijn op bepaalde plekken 
zoals de Rotterdamse haven. Dhr. van Zanten licht toe dat de WAS palen in de regio 
Gelderland-Zuid 2 keer zijn ingezet de afgelopen 30 jaar.  
 
Dhr. van der Meijden informeert naar de mogelijkheid AB vergaderingen te streamen. 
Aangegeven wordt dat het staande praktijk is dat iedere openbare AB vergadering gestreamd 
wordt. 

 
De voorzitter sluit de vergadering  


